
 

 

Geachte heer, mevrouw,  

 

Hierbij doen wij u toekomen ons antwoord op de schriftelijke vragen ex art. 

38 RvO van de heer A. Sijbolts van de Stadspartij voor Stad en Ommeland 

over de mogelijke verplaatsing van een speelplek aan de Leo Polakweg in 

Haren. De brief van de vragensteller treft u als bijlage aan.  

 

1. Klopt het dat voor de zomervakantie van 2019 omwonenden van de 

Bollandweg en Leo Polakweg per brief zijn geïnformeerd over het 

onderhoud van de speelplek en dat er toen geen sprake was van 

verwijdering van speeltoestellen? 

Ja, dat klopt. We hebben afgelopen juni/juli geconstateerd dat de 

speeltoestellen aan de Leo Polakweg/Bollandweg zodanig zijn versleten dat 

ze niet meer aan de veiligheidseisen voldoen. Reparatie van de toestellen is 

niet meer mogelijk. Daarom hebben we besloten om de speeltoestellen te 

vervangen. Op 27 juli 2019 hebben we de bewoners van de Leo 

Polakweg/Bollandweg per brief geïnformeerd over de slechte 

onderhoudstoestand van de speeltoestellen. Hierbij hebben we voorgesteld 

om de huidige speeltoestellen te vervangen voor nieuwe toestellen. Dat was 

op dat moment de beste optie. Pas na de zomervakantie kwam een 

alternatieve locatie aan de Hemsterhuislaan/Boerhaavehof in beeld.  

 

2. Na de zomer werden deze mensen door derden op de hoogte gebracht dat 

er vergevorderde plannen zijn om de speelplek te verplaatsen naar een 

andere plek in de wijk. Het bleek dat daar toezeggingen over zijn gedaan 

door de gemeente. Graag willen we van het college weten: 

- Wat er precies is toegezegd. In Harendekrant stelt de woordvoerder 

dat er nog niets is besloten en de bewoners van de Bollandweg en de 

Leo Polakweg nog inspraak krijgen. Onze fractie heeft echter een 
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mailwisseling ingezien waarbij door een ambtenaar aan bewoners 

van andere straten beloofd wordt dat de speelplek verplaatst wordt en 

dat zij samen met de ambtenaar in het depot speeltoestellen mogen 

uitzoeken. Kan het college uitleggen hoe dit precies zit? 

- Waarom de omwonenden aan de Bollandweg en de Leo Polakweg 

hierover niet zijn geïnformeerd? 

- Welke argumenten zijn er om te overwegen de speelplek op een 

andere plek in de wijk te situeren? 

Bewoners van de Hemsterhuislaan en Agricolalaan hebben ons na de 

zomervakantie gevraagd naar de mogelijkheid voor de aanleg van een nieuwe 

speelplek in de buurt. Dit verzoek bleken ze al eerder te hebben ingediend bij 

de voormalige gemeente Haren. Bij de renovatie van een bestaande speelplek 

of aanleg van een nieuwe speelplek kijken we altijd naar het aantal 

omliggende speelplekken in de buurt. Ons uitgangspunt is dat we liever één 

grotere centrale speelplek in een buurt aanleggen met speeltoestellen voor 

verschillende leeftijdscategorieën dan meerdere kleine speelplekken verspreid 

over de buurt. We hebben daarom op 27 september 2019 een 

informatiebijeenkomst met fietstocht georganiseerd waarbij zowel een 

vertegenwoordiging van de bewoners van de Leo Polakweg/Bollandweg als 

Hemsterhuislaan/Agricolalaan waren uitgenodigd. In samenspraak met hen 

hebben we bepaald dat de Hemsterhuislaan/hoek Boerhaavehof de meest 

geschikte locatie in de buurt is voor de aanleg van een speelplek. Een locatie 

is geschikt als deze goed bereikbaar is voor kinderen, (sociaal) veilig is en 

voldoende ruimte heeft om te kunnen spelen. Ook is van belang hoeveel 

(jonge) kinderen in een straat wonen. De aanwezige bewoners gaven 

vervolgens aan graag zelf bij het depot van Stadsbeheer te willen kijken naar 

speeltoestellen die passend zijn voor deze plek.  

Na de informatiebijeenkomst hebben we de uitgenodigde bewoners via de 

mail geïnformeerd over de uitkomsten. Vervolgens hebben we op 3 oktober 

2019 alle bewoners van de Leo Polakweg/Bollandweg geïnformeerd over de 

beoogde nieuwe locatie en aangegeven dat we van plan zijn om de speelplek 

te verplaatsen naar de Hemsterhuislaan/ Boerhaavehof.   

 

3. Is het college bereid het voorgenomen besluit te heroverwegen en alsnog 

de omwonenden aan de Bollandweg en Leo Polakweg tegemoet te komen 

in het onderhoud van de speelplek aan de Leo Polakweg? 

Vooralsnog lijkt de aanleg van een nieuwe centrale speelplek aan de 

Hemsterhuislaan/Boerhaavehof de beste optie. Een definitief besluit nemen 

we pas als we alle bewoners uit de buurt hebben gepeild en als blijkt dat de 

speelplek verkeersveilig (te maken) is. 
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Dat onderzoeken we nog op dit moment. Als we weten welke locatie het 

meest geschikt is, houden we een informatiebijeenkomst voor alle 

omwonenden. Pas na deze bijeenkomst zal de locatie voor de speelplek 

definitief worden.   

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd.  

 

 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

de burgemeester,     de secretaris, 

Koen Schuiling     Diana Starmans 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 


